
Protokół Nr  X/19 

z  Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada 

odbytej w dniu 14 czerwca 2019 r., w sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu  

w Iłowie-Osadzie, pod przewodnictwem Pani Teresy Świątkowskiej – Przewodniczącego 

Rady Gminy Iłowo-Osada 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 9 - tej , a zakończono o godzinie 10 –  tej minut dwadzieścia 

sześć. Stan radnych – 15 – tu, obecnych na sesji – 15 – tu radnych.  

W sesji udział wzięli Wójt Gminy Pan Sebastian Cichocki, Sekretarz Gminy Pani Mirosława 

Tyszko, Skarbnik Pani Teresa Wiecińska,  Radca Prawny Mirosław Antoszewski , Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iłowie-Osadzie Pan Piotr Wilgowicz, Kierownik 

Referatu Organizacji, Edukacji, Zdrowia, Kultury i Sportu Pani Barbara Berg, wz. Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 w Narzymiu Pan Adam Steyka, wz. Dyrektora Zespołu  Szkół Nr 1 w Iłowie-

Osada Pani Lidia Rogozińska, inspektor ds. geodezji i gospodarowania nieruchomościami Pan 

Marek Krajewski, Przedstawiciele Polskiego Czerwonego Krzyża w Działdowie, Przedstawiciele 

Izby Rolniczej Pan Remigiusz Frankowski i Pan Zdzisław Chechłowski oraz sołtysi. 

 

Ad. pkt. 1  

 

Sesję otworzyła Pani Teresa Świątkowska - Przewodnicząca Rady Gminy, która powitała 

radnych, sołtysów, a także nowo wybranego sołtysa sołectwa Narzym Pana Eugeniusza Szylko, 

zaproszonych gości, oraz pracowników urzędu gminy, a także  wszystkich, którzy oglądają sesję 

za pośrednictwem środków masowego przekazu. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy 

poinformowała zgromadzonych, że ustawowy skład Rady Gminy wynosi – 15 – tu radnych, w 

sesji uczestniczy – 15 – tu radnych zgodnie z załączoną  listą obecności  i stwierdziła quorum 

władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. pkt. 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z zapytaniem, czy są jakieś wnioski odnośnie porządku 

obrad? Głos zabrał Wójt Pan Sebastian Cichocki, który zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad 

  i poprosił o wykreślenie z porządku obrad punktu 5 wystąpienie Przewodniczącego Zarządu 

Ekologicznego Związku Gmin ,,Działdowszczyzna” Pana Kazimierza Kordeckiego odnośnie 

ograniczeń w odbiorze odpadów zielonych jakie nakłada Uchwała Nr II/26/2019 Zgromadzenia 

Ekologicznego Związku Gmin ,,Działdowszczyzna” z dnia 21 maja 2019 r.  

w sprawie: zmiany Uchwały Nr X/64/2016 Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin 

,,Działdowszczyzna” z dnia 12 lipca 2016 r. w sprawie: określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

 od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, gdyż Przewodniczący Zarządu 

Ekologicznego Związku Gmin ,,Działdowszczyzna” Pan Kazimierz Kordecki 

 z przyczyn służbowych nie może wziąć udziału w sesji. Następnie Wójt Pan Sebastian Cichocki 

poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: jako punkt 12 podjęcie uchwały w 



sprawie: zmiany uchwały Nr VIII/46/19 Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 25 kwietnia 2019 r. oraz 

jako punkt 13 podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Iłowo-Osada. Innych wniosków nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych pytaniem, kto jest 

za przyjęciem porządku obrad? 

,,Za” przyjęciem porządku obrad głosowało – 15 tu radnych. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 20 maja 2019 r. 

4. Wręczenie medalu okolicznościowego Wójtowi Gminy Iłowo-Osada. 

5. Apel Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 14 czerwca 2019 r. w sprawie  zmiany zapisów 

uchwały Nr II/26/2019 Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin ,,Działdowszczyzna” 

z dnia 21 maja 2019 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowych Planów 

Zagospodarowania Przestrzennego gminy Iłowo-Osada w obrębach geodezyjnych Iłowo-

Osada, Narzym, Białuty, Wierzbowo, Mansfeldy-Gajówki, Kraszewo. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 

 o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Iłowo-Osada. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zgłoszenia sołectwa Białuty do współpracy  

w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego pod hasłem ,,Wieś 

Warmii, Mazur i Powiśla miejscem,  w którym warto żyć…” 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na  ławników. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Iłowo-Osada  

Gmina Iłowo-Osada. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr VIII/46/19 Rady Gminy Iłowo-Osada z 

dnia 25 kwietnia 2019 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Iłowo-Osada. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-

Osada na lata 2019-2029. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2019 r.      

16. Raport o stanie gminy. 

a) wystąpienie Wójta 

b) debata nad raportem, 

      c)   podjęcie  uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada 

            wotum   zaufania. 

17. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2018  r. 

 a)  wystąpienie Wójta, 

 b)  wystąpienie Skarbnika Gminy, 

   c)  wystąpienie  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

 d)  wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy 



- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Iłowo-Osada sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Iłowo-Osada za 2018 r. 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie: zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Iłowo-Osada w sprawie: udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Iłowo-Osada za rok 2018. 

e) dyskusja,  

f) podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, 

g) podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada absolutorium  

z wykonania budżetu Gminy za 2018 r. 

      18. Informacja Wójta Gminy Iłowo-Osada z realizacji uchwał w okresie          

          międzysesyjnym. 

      19. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie     

             międzysesyjnym. 

      20.  Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt. 3      

 

Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 20 maja 2019 r. 

Pani Teresa Świątkowska -  Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z IX Sesji 

Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 20 maja 2019 r. został sporządzony w terminie i był do wglądu 

w Biurze Rady, więc Przewodnicząca Rady Gminy przystąpiła do przeprowadzenia głosownia 

imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z IX Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada. ,,Za” przyjęciem 

protokołu z IX Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada głosowało – 15 – tu radnych.  Protokół został 

przyjęty jednogłośnie. (Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt. 4  

Wręczenie medalu okolicznościowego Wójtowi Gminy Iłowo-Osada. 

 

Głos zabrał Prezes  Oddziału Rejonowego Polskiego Czerwonego Krzyża w Działdowie Pan Jerzy 

Giezek, który wręczył Wójtowi Gminy Iłowo-Osada Panu Sebastianowi Cichockiemu medal 60  - 

lecia Honorowego Krwiodawstwa Polskiego Czerwonego Krzyża za wieloletnią aktywną 

działalność  na rzecz rozwoju Ruchu Honorowego Krwiodawstwa Polskiego Czerwonego Krzyża. 

Ad. pkt. 5 

Apel Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 14 czerwca 2019 r. w sprawie  zmiany zapisów uchwały Nr 

II/26/2019 Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin ,,Działdowszczyzna” z dnia 21 maja  

2019 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała Apel Rady Gminy  

Iłowo-Osada  w sprawie: zmiany zapisów uchwały Nr II/26/2029 Zgromadzenia Ekologicznego 

Związku Gmin ,,Działdowszczyzna” z dnia 21 maja 2019 r.  i zwróciła się do radnych z pytaniem, 



kto jest za przyjęciem apelu? ,,Za”  przyjęciem apelu głosował – 15 radnych. Apel został przyjęty 

jednogłośnie. (Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt. 6 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowych Planów 

Zagospodarowania Przestrzennego gminy Iłowo-Osada w obrębach geodezyjnych Iłowo-Osada, 

Narzym, Białuty, Wierzbowo, Mansfeldy-Gajówki, Kraszewo. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska poinformowała, że wszystkie uchwały 

były szczegółowo omawiane na komisji wspólnej dnia 13 czerwca 2019 r. , więc na sesji nie będą 

już omawiane.  Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała 

uchwałę w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowych Planów 

Zagospodarowania Przestrzennego gminy Iłowo-Osada w obrębach geodezyjnych Iłowo-Osada, 

Narzym, Białuty, Wierzbowo, Mansfeldy-Gajówki, Kraszewo i poddała uchwałę pod głosowanie.  

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona  

 Nr X/52/19. (Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt. 7 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 

 o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Iłowo-Osada. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: 

uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Iłowo-Osada i poddała uchwałę pod głosowanie. ,,Za” 

przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona Nr X/53/19. (Protokół  

z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad. pkt. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie: wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: wzoru 

wniosku o wypłatę dodatku energetycznego poddała uchwałę pod głosowanie. ,,Za” przyjęciem 

uchwały głosowało – 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Uchwała została Nr X/54/19. (Protokół z przeprowadzonego głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 



 

Ad. pkt. 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zgłoszenia sołectwa Białuty do współpracy  

w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego pod hasłem ,,Wieś Warmii, 

Mazur i Powiśla miejscem,  w którym warto żyć…” 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: 

zgłoszenia sołectwa Białuty do współpracy w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko - 

Mazurskiego pod hasłem ,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem,  w którym warto żyć…”  

Następnie głos zabrał Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju i Promocji Pan Mariusz Grabiński, 

który poinformował, że w paragrafie pierwszym wkradł się błąd literowy zamiast słowa 

,,Samorząd”  powinno być  ,,Samorządu”. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych z pytaniem, kto 

jest za przyjęciem uchwały? ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została 

Nr X/55/19. (Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt. 10 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na  ławników. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: powołania 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników i  poinformowała, że do na komisji wspólnej 

13 czerwca 2019 r. do prac w zespole zgłoszono 4 kandydatów tj. Pana Macieja Grabińskiego, 

Panią Wandę Kremską, Panią Lidię Kuchcińską, Panią Dorotę Kacperowską, a także 

zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie zgłoszono, 

więc Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do kandydatów 

 z pytaniem, czy wyrażają zgodę na udział w pracach zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników? Wszyscy radni wyrazili zgodę.  Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się 

do radnych z pytaniem, kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie: powołania 

Zespołu ds.zaopiniowania kandydatów naławników? ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało -   

15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszegoprotokołu. U

chwała została oznaczona  Nr X/56/19.(Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt. 11 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Iłowo-Osada  Gmina 

Iłowo-Osada. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: nadania 

nazwy ulicy położonej w miejscowości Iłowo-Osada Gmina Iłowo-Osada  



i  poddała uchwałę pod głosowanie ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr X/57/19. (Protokół z przeprowadzonego głosowania 

 imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt. 12 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr VIII/46/19 Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 25 

kwietnia 2019 r. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: zmiany 

Uchwały Nr VIII/46/19 Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 25 kwietnia 2019 r. 

 poddała uchwałę pod głosowanie. ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr X/58/19. (Protokół z przeprowadzonego głosowania 

 imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt. 13 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Iłowo-Osada. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: sprzedaży w 

drodze przetargu nieruchomości stanowiących własność Gminy Iłowo-Osada 

i  poddała uchwałę pod głosowanie. ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych. 

 Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr X/59/19. (Protokół z przeprowadzonego głosowania 

 imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Następnie Przewodnicząca Rady Gminy  

Pani Teresa Świątkowska o godzinie dziewiątej minut dwadzieścia ogłosiła piętnastominutową 

przerwę. Po przerwie  Przewodnicząca Rady Gminy  Pani Teresa Świątkowska wznowiła obrady. 

 

 

Ad. pkt. 14 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada 

na lata 2019-2029. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2019-2029 i poddała uchwałę 

pod głosowanie. Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, uchwała została przyjęta 

 jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona Nr X/60/19. 

 (Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 



Ad. pkt. 15 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2019 r.      

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała uchwałę w sprawie: zmiany 

budżetu Gminy na 2019 r.  i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi  

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona Nr X/61/19. 

 (Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt. 16.  

Raport o stanie gminy. 

a) wystąpienie Wójta 

b) debata nad raportem, 

      c)   podjęcie  uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada 

            wotum   zaufania. 

 

a)  Głos zabrał Wójt Gminy Iłowo-Osada Pan Sebastian Cichocki, który powiedział, że raport 

 o stanie gminy jest to bardzo obszerny dokument przygotowany w ścisłej współpracy ze 

wszystkimi pracownikami urzędu gminy, skarbnikiem gminy, kierownikami wszystkich jednostek 

organizacyjnych, dyrektorami szkół i obejmuje realizację polityk, programów, strategii. Następnie 

Wójt Gminy omówił najważniejsze kwestie  z punktu widzenia społecznego jakie były 

realizowane w 2018 r.   

b) Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska otworzyła debatę nad raportem. 

Głos zabrała radna Pani Dorota Kacperowska, która zwróciła się  do Wójta z pytaniem odnośnie 

przebudowy ulicy Akacyjnej  i Lipowej w Iłowie – Osadzie  i zapytała jaka jest wartość inwestycji 

i zakres realizacji? Wójt  Gminy Pan Sebastian Cichocki odpowiedział, że w tym roku zostanie 

zrealizowany II etap przebudowy ulicy Akacyjnej i Lipowej w miejscowości Iłowo-Osada.   

Prace zostały już rozpoczęte, a zakres robót obejmuje wykonanie nowej nawierzchni asfaltowej 

wraz z chodnikiem i odwodnieniem.  Wartość inwestycji ok. 850 tyś. zł. przy wsparciu 

finansowym Powiatu Działdowskiego w kwocie  300 tyś. zł. Następnie  radna Pani Wanda 

Kremska zadała pytanie, czy Wójt myśli o budowie mieszkań chronionych? Wójt Gminy Pan 

Sebastian Cichocki odpowiedział, że temat mieszkań socjalnych jest bardzo trudny, gdyż ich  

zasób na terenie gminy  jest ograniczony. Jednak jest pomysł wyremontowania poddasza  

w świetlicy w Sochach.  W ramach rządowego programu ,,Za życiem” można uzyskać pieniądze 

na remont i jest możliwość wygospodarowania dwóch mieszkań chronionych. Potem głos zabrał 

radny Pan Radosław Zaremba, który zadał pytanie, czy dalej będzie planowane pozyskiwanie 

środków zewnętrznych na drogi dojazdowe do pól uprawnych? Wójt Gminy odpowiedział, 

że fundusz ochrony gruntów rolnych jest to specjalny fundusz dedykowany na poprawę stanu 

technicznego dróg, które prowadzą do pól uprawnych. Udało się skutecznie pozyskać środki   

w roku bieżącym na realizacje tego zadania są to kwoty w granicach od 50 tyś. zł do 70 tyś. zł.  

Potem radna Pani Dorota Kacperowska zadała pytanie, czy planowane jest doposażenie placu 

zabaw na ulicy Akacyjnej w Iłowie-Osadzie? Wójt Gminy odpowiedział, że  planowane jest 



doposażenie placu zabaw i siłowni na ulicy Akacyjnej na kwotę 89.790 zł. Najkorzystniejszą 

ofertę przedstawiła firma   WERAN z Wrocławia na kwotę 89.790 zł. Planowany termin 

zakończenia prac to 13 września 2019 r. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych  

z pytaniem, czy są pytania odnośnie raportu, pytań nie było, więc Przewodnicząca zamknęła 

debatę nad raportem. 

c) Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały w sprawie: 

udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada wotum   zaufania i poddała uchwałę pod głosowanie. ,,Za” 

przyjęciem uchwały głosowało - 11 radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało się od głosu” – 4 

radnych. Uchwała został podjęta 11 głosami ,,Za” i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr X/62/19. (Protokół z przeprowadzonego głosowania imie

nnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt. 17  

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2018  r. 

 

 a)  wystąpienie Wójta, 

 b)  wystąpienie Skarbnika Gminy, 

   c)  wystąpienie  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

 d)  wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Iłowo-Osada sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Iłowo-Osada za 2018 r. 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie: zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Iłowo-Osada w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Iłowo-Osada za rok 2018. 

e) dyskusja,  

f) podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, 

g) podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada absolutorium  

z wykonania budżetu Gminy za 2018 r. 

 

 

Ad. a i b)  Głos zabrał Wójt Gminy Pan Sebastian Cichocki, który powiedział, że w poprzednim 

punkcie starał się szczegółowo omówić kwestie związane z realizacją inwestycji na terenie Gminy 

Iłowo-Osada w 2018 roku oraz poprosił  

o zabranie głosu Skarbnik Panią Teresę Wiecińską. Następnie Skarbnik Pani Teresa Wiecińska, 

przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2018 r.  

Ad. c) Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Neubert, która odczytała 

opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Iłowo-Osada w sprawie: wykonania budżetu Gminy 

Iłowo-Osada za 2018 r. Powyższa opinia  wraz z wnioskiem w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Iłowo-Osada absolutorium za  rok 2018 z tytułu wykonania budżetu, a także Uchwała Nr 



I/2019 r. Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 10 maja 2019 r. w sprawie: opinii 

o wykonaniu budżetu Gminy Iłowo-Osada za 2018 rok oraz w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium dla Wójta Gminy Iłowo-Osada stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. d) Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska, która odczytała 

Uchwałę Nr RIO.IV-0120-94/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie z dnia 3 kwietnia 2019 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Iłowo-Osada o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Iłowo-Osada za 2018 r. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Uchwałę Nr RIO.IV.0120-145/19 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 24 maja 2019 r.  

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Iłowo-Osada w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Iłowo-Osada za 2018 rok. 

Powyższe opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

e) Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska zwróciła się do Radnych zachęcając do 

dyskusji w tej sprawie oraz ustosunkowania się do wydanych opinii. Dyskusji nie było. 

f) Przewodnicząca Rady Gminy  Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały 

 w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2018 r. oraz poddała uchwałę pod głosowanie. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 - tu radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i wraz z  protokołem głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została 

oznaczona Nr X/63/19. 

g) Przewodnicząca Rady Gminy  Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały 

 w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada absolutorium z wykonania budżetu Gminy 

za 2018 r. oraz poddała uchwałę pod głosowanie. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 11- tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało się od 

głosu” – 4 radnych. Uchwała została podjęta 11 głosami ,,Za” i wraz z protokołem głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona Nr X/64/19. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Pan Sebastian Cichocki, który podziękował radnym za 

udzielenie wotum zaufania oraz absolutorium  i zadeklarował, że będzie dalej rozwijał gminę  

w takim kierunku, aby wszystkim mieszkańcom żyło się coraz lepiej. Wójt podkreślił, że to 

wszystko to nie jest tylko jego zasługa, tylko efekt pracy wielu osób i podziękował Pani Skarbnik 

Teresie Wiecińskiej, która dba o finanse publiczne, a także Panu Radcy Prawnemu Mirosławowi 

Antoszewskiemu za obsługę prawną, kierownikom wszystkich referatów, dyrektorom szkół, 

pracownikom urzędu gminy, radnym  i sołtysom 

 

 

 

 

 

 



Ad. pkt. 18 

 

Informacja Wójta Gminy Iłowo-Osada z realizacji uchwał w okresie  międzysesyjnym. 

 

Głos zabrała Sekretarz  Gminy Mirosława Tyszko, która odczytała informację Wójta z realizacji 

uchwał w okresie międzysesyjnym od 20 maja 2019 r. do 14 czerwca 2019 r. Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Następnie Głos zabrał Wójt Gminy Pan Sebastian Cichocki, 

który zwrócił się z prośbą do sołtysów Sołectw: Mansfeldy, Brodowo, Gajówki i Janowo 

 o przekazanie mieszkańcom informacji  o tym, że gmina podpisała umowę na wykonanie 

dokumentacji projektowej na rozbudowę sieci kanalizacyjnej i wodociągowej, dlatego też zdarzyć 

się może taka sytuacja, że do drzwi mieszkańców mogą zapukać projektanci, którzy będą działać  

z upoważnienia gminy i będą pozyskiwać zgody na położenie sieci na ich nieruchomościach, 

mieszkańcy nie muszą obawiać się tych osób i mogą podpisywać te zgody. 

 

Ad. pkt. 19 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie   

  międzysesyjnym. 

 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 20 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  Pani Teresa Świątkowska zamknęła obrady X Sesji Rady Gminy 

Iłowo-Osada. /10:26/ 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy  

Ilona Gralińska        Teresa Świątkowska  


